

Referat

| | |
|-----------------------|--|
| Dato: | 18.09.18 |
| Type møte: | Styremøte |
| Sted: | Kristiansand Roklubb |
| Tilstede: | Arvid Bentsen, Syvert Senumstad, Jostein Senumstad, Alf Helgeland, Dag-Erik Tvedt, Mathilde Sødal. |
| Ikke tilstede: | Arvid Olsen |
| Referent: | Mathilde Sødal |
| Arkiv: | Ja |

| AGENDA | ANSV. |
|---|--|
| Sak 1: Statusoppdatering: - Stor aktivitet i klubben for tiden. Flere nye roere. - Barmen rundt: Klubben vant dobbel coastel og dobbel innrigger. | |
| Sak 2: -Rosjef Jostein Senumstad ønsker å sette nytt telt på kjøpsliste for neste år. -Kjøpt årer fra u23 VM. -Klubben har kjøpt Joakim Bøhns Filippi båt. -Klubben har 50 000kr igjen fra stipend fra Sparebanken 1. -Rydding i båthall: Jostein og Arvid B går igjennom hvilke båter som ikke er i bruk og private båter som ligger i båthallen. Tar kontakt med båteiere. | -Jostein starter prosess ang. kjøp av båt. -Jostein og Arvid B. |
| Sak 3: Gjennomgang av økonomi. Dag-Erik. -Burde bytte ut stekeovnen. -Burde kanskje bytte ut mer enn gulvet i utleielokalet? Vi prøver å finne ut av hvor mye det vil koste. | |
| Sak 4: Status oppussing, utleiedel. Alf. -Arrangerer en dugnad for å ta opp det gamle gulvet. Dovland fikser nytt gulv. Plan A: uke 42. | Alf. |

| | |
|--|---------------------------|
| <p>- Renovering av kjøkken ca. 50 000kr. Strai kjøkken har også forslag til utleielokalet i forhold til maling. Forslag tilsammen for kjøkken og lokalet ca. 80 000kr.</p> | <p>Arvid O.</p> |
| <p>Sak 5: Utleievakt og oppgaver på mandager. Liste over hva vi trenger: -str og produktnavn. -vanning av blomster.</p> | <p>Mathilde spør Oda.</p> |
| <p>Sak 6: Valgkomité. Gir videre info til Oskar og valgkomitéen.</p> | <p>Alf</p> |
| <p>Eventuelt: -Sesongavslutning blir 23.10.18 kl. 17:30. -Forslag til dugnadsgruppe. -Hele klubben må bli flinkere på å låse inn verktøyet her i klubben.</p> | |